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Agenda
主持/讲者

Moderator / Speaker

08:30-12:35

08:30-09:40 主持人Moderator：Aranya Yantapant

08:30-08:50 Minimally Invasive Surgery in Gynecologic Oncology: The Korean Experience.
妇科肿瘤微创手术：韩国经验

Jae Kwan Lee

08:55-09:15 Nerve Sparing Laparoscopic Radical Hysterectomy.
保留神经的腹腔镜根治性子宫切除术

Boom Ping Khoo

09:20-09:40 Can Clinical Trial Evaluate Surgical Method?
临床试验能否评估手术方法？

Kuan-Gen Huang

09:45-10:55 主持人Moderator：TBC

09:45-10:05 Clinical Trial Update in Cervical Cancer Surgery.
宫颈癌手术的临床试验更新

Marie Christine Valerie R. Mendoza

10:10-10:30 Impact of Molecular Classification of Endometrial Cancer in Minimally Invasive Surgery.
子宫内膜癌分子分型对微创手术的影响

Renee Vina Gavino Sicam

10:35-10:55 Diagnosis and Treatment of Uterine Adenosarcoma.
子宫腺肉瘤的诊断与治疗

丁鼎

Ding Ding

11:00-12:10 主持人Moderator：TBC

11:00-11:20
Expanding Access to Minimally Invasive Gynecologic Oncology Surgery in a Resource-
Limited Setting: Lessons from the Philippine General Hospital.
在资源有限地区拓展妇科肿瘤微创手术的可及性：菲律宾总医院的经验

Doris Benavides

11:25-11:45 Where Is the Limitation of Laparoscopic Surgery for GYN Cancer?
妇科癌症腹腔镜手术的局限性在哪里？

Hiroyuki Kanao

11:50-12:10
The Current Data on the Use of Uterine Manipulator in Gynecologic Oncology Minimally
Invasive Surgery.
妇科肿瘤微创手术中子宫操纵器使用的当前数据

Angelito Magno

12:15-12:35 Oral Presentation (口头发言） 主持人Moderator：TBC

12:15-12:25

Targeting HO-1 to Overcome Cisplatin Resistance in Ovarian Cancer: A Potential
Therapeutic Strategy via NCOA4-Mediated Ferritinophagy-Ferroptosis Axis.
靶向HO - 1克服卵巢癌顺铂耐药：通过NCOA4介导的铁蛋白自噬 - 铁死亡轴的潜在治

疗策略

Huan Wang

12:25-12:35
NRF2 Promotes the Migration of Ovarian Cancer Cell Lines via Targeting TAGLN
Mediated Epithelial-Mesenchymal Transition/NRF2.
通过靶向TAGLN介导的上皮 - 间质转化促进卵巢癌细胞系迁移

Ling-Jie Bao
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